
PROTOKÓŁ
z II Sesji V kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 06 grudnia 2006 roku.

Ad. 1 

Otwarcia  II  Sesji  Rady  Miejskiej  V  kadencji  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonał  Pan  Piotr 

Siutkowski , Przewodniczący Rady Miejskiej, witając zebranych radnych, sołtysów, kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji.

Ad. 2

- Pan Piotr Siutkowski stwierdził guorum, na ustawowa liczbę 15 radnych, obecnych było 15  

   radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3

- Pan Piotr Siutkowski odczytał porządek obrad II sesji Rady Miejskiej, został on jednogłośnie  

   przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych.

Ad. 4 

- Przegłosowano przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: Nr XXXIX z dn. 27.10.2006 r. 

   oraz Nr I z dn. 27.11.2006 r., za ich przyjęciem głosowało 15 radnych, protokoły zostały przyjęte 

   jednogłośnie.

Ad. 5

Sekretarzem II sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim została radna, Pani Teresa Kowalska.

Ad. 6

- Pani Bożena Bieganowska – Przewodnicząca Miejsko Gminnej Komisji Wyborczej w Piotrkowie 

   Kujawskim, przedstawiła informację na temat przebiegu wyborów Burmistrza Miasta i Gminy 

   Piotrków Kujawski (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 7 

- Pan Mirosław Skonieczny złożył ślubowanie, którego treść stanowi załącznik do niniejszego 

   protokołu.

Ad. 8 a, b

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr II/3/06 w sprawie wyboru Przewodniczących i 

   powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, po czym radni przystąpili  

   do głosowania. Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta 

   jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały nr II/4/06 w sprawie ustalenia wysokości 

   wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

   Następnie poprosił Panią Skarbnik – Jolantę Zalesińską o udzielenie wyjaśnienia do projektu w/w 

   uchwały.



- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, iż uchwała o wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza musi    

   być podjęta na I-wszej sesji, gdyby była podjęta później, wówczas przez ten okres nie byłoby  

   podstawy do wypłacania Burmistrzowi wynagrodzenia. Wynagrodzenie to nie może być niższe od 

   wynagrodzenia Burmistrza z poprzedniej kadencji.                                                      

   Radni przystąpili do głosowania: Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 15 radnych, uchwała  

   została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9

- Pani Teresa Kowalska złożyła interpelację o dołożenie punktów świetlnych na ul. Wyzwolenia i 

   na ul. Poznańskiej.

- Pan Bogdan Pruss złożył interpelację o dokończenie prac remontowych na rynku w Piotrkowie 

   Kujawskim oraz na Placu Mościckiego i ul. Św. Ducha.

Ad. 10

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy powiedział, iż poraz drugi przyszło mu 

składać zaprzysiężenie na Burmistrza. Dodał, ze bardzo cieszy go fakt, iż wyborcy zaakceptowali 

kierunek  jego  działania.  Powiedział,  iż  w  następnej  kadencji  czeka  nas  mnóstwo  pracy. 

Podziękował Panu Wiesławowi Michalakowi, kontrkandydatowi na stanowisko Burmistrza, który w 

drugiej turze poparł jego kandydaturę, Panu Pietrzakowi, który brał udział w kampanii wyborczej. 

Podziękował także współpracownikom, którzy także przeżywali trudne chwile i wspierali go. Na 

koniec swej wypowiedzi Burmistrz obiecał wyborcom, że ich nie zawiedzie.

- Pan Alojzy Kocent złożył wnioski o postawienie 3 punktów świetlnych w Jurkowie, 1 punktu 

świetlnego w Kaspralu. Podziękował Paniom radnym. Wisłockiej – Przybyle i Kowalskiej za to, ze 

oddają swoje diety na świetlicę środowiskową, dla dzieci.                                                                 

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  złożył  wniosek  o  dostawienie  1  wiaty  autobusowej  dla  uczniów 

oczekujących  na  autobusy  szkolne.                               

-  Pan  Wiesław  Michalak  poprosił,  żeby  Rada  brała  pod  uwagę  w  swych  działaniach  ludzi, 

udzielających się społecznie oraz, żeby sama wspierała społeczne inicjatywy. 

Zamknięcie II Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.00

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                      

                                                                                       Sekretarz II Sesji RM V kadencji:

                                                                                                   Teresa Kowalska

                                                                                         


